

TR SoftRay PLC
Beckett House
London EC2R 8DD
Tel. +44 20 8798 0730
info@softrayplc.com
www.softrayplc.com

NEWS RELEASE 9

January 14, 2018

The board of directors has decided to postpone the listing by about 3 months

The board of directors has decided to postpone the listing by about 3 months. The reason for this is that we are in the middle of a larger scale financing that could be compromised by a listing. The additional 3 months allow us to do it properly and the financing helps us to get started in the public market.

Der Verwaltungsrat hat beschlossen, das Börsenlisting um ca. 3 Monate zu verschieben. Der Grund dafür ist, dass wir uns mitten in einer Finanzierung grösseren Umfangs befinden, die durch ein Listing gefährdet werden könnte. Die zusätzlichen 3 Monate erlauben uns eine ordentliche Abwicklung, und die Finanzierung hilft uns beim Start in den Publikumsmarkt.

Personnel

On January 1, 2018, Dr. iur. Hans Peter Kehrli has taken over the position of CEO of the TR SoftRay PLC Group from his brother, who has been CEO on an interim basis.

Dr. iur. Hans Peter Kehrli hat am 1. Januar 2018 das Amt des CEO der TR SoftRay PLC Gruppe von seinem Bruder übernommen, der diese Funktion interimistisch ausgeübt hat.

Business Development

TR SoftRay PLC will focus more on abroad in 2018. The first investigations have shown that the potential in countries such as Spain, Italy and in various Asian countries is greater than expected. Moreover, these countries are less regulated than Switzerland.

Die TR SoftRay PLC wird ihren Fokus im 2018 mehr auf das Ausland richten. Die ersten Abklärungen haben gezeigt, dass das Potential in Ländern, wie Spanien, Italien und in verschiedenen asiatischen Ländern grösser ist, als erwartet. Ausserden sind diese Länder weniger reguliert als die Schweiz.

Change at Womed GmbH

Andreas Wolf sold his company to the listed Eckert & Ziegler Group (EZBG) at the end of 2017. Eckert & Ziegler is a globally active company whose core business includes radio-oncology. Our contractual relationship with Womed GmbH is not affected by this. On the contrary, it is possible for us to benefit from E & Z's existing product range. Mr. Andreas Wolf will remain Managing Director of Womed GmbH until at least the end of 2021.

Andreas Wolf hat per Ende 2017 sein Unternehmen an die börsenkotierte Eckert & Ziegler Group (EZBG) verkauft. Eckert & Ziegler ist ein weltweit tätiges Unternehmen, dessen Kerngeschäft u.a. die Radioonkologie ist. Unser Vertragsverhältnis mit der Womed GmbH ist davon nicht betroffen. Es besteht im Gegenteil die Möglichkeit für uns, vom bestehenden Produktesortiment der E & Z zu profitieren. Herr Andreas Wolf bleibt bis mindestens Ende 2021 Geschäftsführer der Womed GmbH.

*TR SoftRay PLC is a holding company whose subsidiaries are Swiss companies:
TR Röntgen AG (production, technology, service) and TR SoftRay AG (Sales & Marketing)
The business field is the international promotion of "dermatological radiotherapy" and the training of medical staff. The company is in the process of becoming publically listed.*

Member of

 SWITZERLAND
GLOBAL
ENTERPRISE

 TR SoftRay AG

 TR Röntgen AG

Scientific Advisory Board

Prof. Dr. med. Renato G. Panizzon
Dr. med. Markus Notter, Radiooncologist
Dr. med. Martin Kägi, Dermatologist